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Notulen bewonerscommissie PEGE woningen  
 
Datum:   4 april 2018 
 
Aanwezig: dhr. F. Jansen, dhr. W. Jansen, dhr. Bulte, mevr. Jansen-Degen (later), mevr. 

Gerritsen, mevr. Grygiel, dhr. Hartjes, dhr. Van Hees, dhr. van Laanen, mevr. Vree 
Namens Huurdersplatform: mevr. Nieuwenhuis mevr. Holtkamp 
Namens Gemeente Doesburg: dhr. Rood 
Namens Woonservice IJsselland: dhr. Ter Welle, dhr. Droste, dhr. Putman, dhr. 
Esselink, mevr. Te Braake 

 
1 Opening/mededelingen 
 
Dhr. Droste heet iedereen welkom. Punt 8 van de agenda wordt doorgeschoven ná punt 10, zodat 

iedereen rustig de gelegenheid heeft de plannen te bekijken. 

 
2  Verslag vergadering bewonerscommissie 31 januari 
 
Dhr. Bulte merkt op dat hij niet staat genoteerd bij de aanwezigen. Bovendien wordt zijn naam 
verkeerd gespeld in de rest van de notulen. 
 
3. Stand van zaken eerste fase/woningen leeg  
 
De bewoners van eerste fase zijn per 1 januari 2018 stadsvernieuwingsurgent geworden. Op dit 
moment zijn de huurovereenkomsten van tien woningen opgezegd, hiervan zijn er vijf tijdelijk 
verhuurd. Vier woningen zijn leeg, één komt in de eerste week van mei leeg. Deze woningen worden 
niet meer opnieuw verhuurd. 
Met het vertrek van tien huurders betekent dit dat één derde van de huurders met een vast contract 
ervoor heeft gekozen niet terug te keren in de nieuwbouw. Het leeg krijgen van de woningen is het 
lastigst in de eerste fase omdat doorschuiven naar nieuwe woningen nog niet mogelijk is. 
Mevrouw Gerritsen vraagt wanneer er wisselwoningen worden aangeboden aan huurders die wel 
willen terugkeren naar de nieuwbouw. De heer Droste vertelt dat dit ongeveer rond de zomer zal zijn.  
De heer Hartjes vertelt dat er twee verschillende bevestigingen worden verstuurd wanneer een woning 
wordt opgezegd. Hierin worden verschillende eisen gesteld aan de oplevering van de woning. De heer 
Droste zegt dat dit niet bekend is. Bij één vertrekkende huurder is het inleveren van een extra sleutel 
een punt van gesprek geweest. Dit verzoek is teruggedraaid door Woonservice IJsselland.  
De heer F Jansen vraagt wat het verschil is tussen het huren van een wisselwoning of een definitieve 
nieuwe woning. De heer Droste legt uit dat definitieve nieuwe woningen worden geadverteerd via 
www.entree.nu. Wanneer men hier op reageert gaan we ervan uit dat dit een definitieve nieuwe 
woning betreft. Als service kan het overigens wel zo zijn dat woningzoekenden worden gebeld door 
mevr. Nusselder of mevr. Te Braake om ze te attenderen op geadverteerde woningen die zij mogelijk 
interessant vinden. De wisselwoningen gaat Woonservice IJsselland rechtstreeks aanbieden aan 
huurders, deze worden niet geadverteerd.  
Na verhuizing behoudt iedere woningzoekende zijn/haar meettijd. Wanneer iemand is verhuisd vervalt 
echter wel de stadsvernieuwingsurgentie en er is ook maar 1 x recht op de verhuiskostenvergoeding. 
Per 16 februari 2018 is deze vergoeding verhoogd naar € 5993,-. 
De huur van de nieuw te bouwen woningen zullen voor zittende huurders onder de eerste 
aftoppingsgrens liggen. 
 
4. Sloopbesluit 2

e
 fase per 1 april 2018 

 
Per 1 april zijn huurders uit de tweede fase ook stadsvernieuwingsurgent geworden. De huurders uit 
de eerste fase hebben echter altijd voorrang op huurders uit de tweede fase. Deze huurders hebben 
bij huuropzegging na 1 april ook recht op de verhuiskostenvergoeding.  
Wanneer huurders buiten Doesburg reageren moet men er wel rekening mee houden dat de 
inkomensgrenzen strikt worden gehanteerd. Binnen Doesburg maakt Woonservice IJsselland 
maximaal gebruik van de uitzonderingsmogelijkheden voor huurders van de pege-woningen, buiten 
Doesburg zullen corporaties dit waarschijnlijk niet doen. 
 

http://www.entree.nu/
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5. Uitslag onderzoek bodem en water / ecologie 
 
In het kader van de flora en fauna moeten er voorzieningen teruggebouwd worden voor de huismus, 
zwaluw en vleermuis. Er is een ontheffing aangevraagd bij de provincie. 
De bodem is onderzocht, deze is geschikt bevonden voor nieuwbouw.  
De gemeente en het waterschap geven aan dat bij nieuwbouw de hemelwaterafvoer niet meer mag 
worden aangesloten op de vuilwaterriolering. Omdat de bodem in dit deel van de Ooi veel klei bevat is 
de bodem niet geschikt voor infiltratie. Er vindt overleg plaats om te bekijken of het hemelwater 
afgevoerd kan worden richting openbaar gebied. Het is wel de bedoeling dat het regenwater zoveel 
mogelijk op eigen terrein geborgen kan worden, dus tuinen mogen straks niet volledig verhard 
worden. 
De heer Rood vertelt dat de gemeente op dit moment een gebiedsvisie opstelt. Mogelijk wordt in de 
Ooi in de openbare ruimte een regenwaterriool met voorziening voor het afvoeren aangelegd. De 
achterpaden worden dan wellicht ook afgekoppeld van het vuilwaterriool. 
 
6.  Openbare inrichting 
 
De heer Rood vertelt de volgende zaken: 
Er heeft een rioolinspectie plaatsgevonden. Op verschillende plekken moet het bestaande riool 
gerepareerd worden.  
Na de nieuwbouw zullen de trottoirs en straten opnieuw ingericht moeten worden. Er is hierbij 
aandacht voor de parkeerplaatsen. 
Sommige bomen worden gekapt in verband met de benodigde lichtopbrengst voor de zonnepanelen. 
Momenteel wordt een nieuwe gebiedsvisie ontwikkeld die zowel het terrein boven als onder de grond 
behelst. Deze zal in juni op hoofdlijnen gereed zijn. Dan wordt er overlegd met de bewoners van de 
wijk. De stratenstructuur zal gelijk blijven. Misschien is het mogelijk de bestrating uit te voeren zoals 
dat nu aan het begin van de Asterstraat is maar dit is afhankelijk van de beschikbare financiën. 
Mevrouw Vree vraagt of er ook gedacht wordt aan invalidenparkeerplaatsen omdat er nu in de gehele 
wijk maar twee zijn. De heer Rood vertelt dat alle wensen van bewoners geïnventariseerd worden. 
 
7. Gasloos bouwen (overheid, milieu, bewoners) 
 
De intentie van Woonservice IJsselland bij de ontwikkeling van de nieuwbouw was om een deel van 
de woningen gasloos te bouwen en het overige deel met een gasaansluiting. De gemeentelijke, 
provinciale en landelijke politiek wil echter dat alle nieuwbouw gasloos gebouwd wordt. De kans 
bestaat dat er sowieso vanaf 2020 niet meer met gasaansluiting gebouwd mag worden. Op dit terrein 
zijn veel ontwikkelingen gaande. De discussie of deze nieuwbouw volledig gasloos zal worden is nog 
gaande, er moet ook bekeken worden of dit financieel haalbaar is. Wel is bij de mogelijke bouwers 
uitgevraagd wat de kosten zijn op het moment dat gasloos gebouwd gaat worden.  
Mevrouw Vree geeft aan een voorstander te zijn van gasloos bouwen omdat de maandlasten dan 
lager zullen worden. De heer Ter Welle vertelt dat voor bewoners eventueel een berekening gemaakt 
kan worden voor de verschillen in maandlasten.  
De heer F. Jansen vraagt wie de extra kosten voor het gasloos bouwen gaat betalen. De heer 
Esselink antwoordt dat de huurder dit niet is. De heer Ter Welle vertelt dat is afgesproken dat voor 
zittende huurders de totale woonlasten gelijk blijven met de situatie nu. Dit betekent dat de woonlasten 
gemiddeld € 650,- mogen zijn.  
Mevrouw Holtkamp verwacht dat, wanneer er straks geen gas meer gebruikt mag worden, de 
elektrakosten hoger belast zullen worden waardoor deze kosten zullen stijgen.  
De heer Ter Welle vertelt dat momenteel bij zonnepanelen teveel opgewekte energie voor eigen 
gebruik 1 op 1 verrekend wordt met de energierekening. Vanaf 2020 gaat dit veranderen maar er is 
nog niet duidelijk wat dit gaat betekenen. 
Mevrouw Gerritsen vraagt hoe verwarming van een woning werkt bij gasloos bouwen. De heer Ter 
Welle legt uit dat stadsverwarming in Doesburg geen optie is. Verwarming zal dus volledig elektrisch 
moeten gebeuren door middel van een warmtepomp. Zo’n pomp kan verwarmen door middel van 
grondwater of lucht. Een warmtepomp lijkt een soort airco-unit die werkt met lage temperaturen. 
Verwarming zal plaatsvinden door middel van vloerverwarming of grotere radiatoren. De verwarming 
blijft regelbaar met een thermostaat. 
Naast warmtepompen bestaan ook WTW-installaties (warmte-terugwin-installaties) voor ventilatie. Bij 
deze installaties moeten jaarlijks filters worden vervangen. Dit is echter niet hetzelfde als een 
warmtepomp. 
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Mevrouw Gerritsen heeft gehoord dat de ramen niet opengezet mogen worden. Klopt 
dit? De heer Ter Welle antwoordt dat dit best mag, maar dan moet er extra verwarmd 
worden, dus de kosten van het verwarmen van de woning zijn dan hoger. De aannemer die de 
woningen gaat bouwen zorgt voor een duidelijk handleiding en/of gebruikersinstructie. 
 
De mening van de leden van de bewonerscommissie ten opzichte van gasloos bouwen is in balans, 
de meerderheid heeft geen voorkeur voor gasloos of met gasaansluiting bouwen. 
 
De heer Bulte vraagt of er bij gasloos bouwen ook voorzien wordt in een elektrische kookplaat. De 
heer Ter Welle vertelt dat de prijzen hiervoor bij de aannemers zijn opgevraagd. 
 
9. Inloopmiddag en avond presentatie beste aanbieding 
 
Nadat de keuze van de aannemer bekend is zal er een inloopmiddag/avond voor alle bewoners 
georganiseerd worden. De keuze wordt, zoals bekend, gemaakt op basis van een gewogen afweging 
door een speciale commissie, waar ook twee leden van deze bewonerscommissie aanwezig zijn. Dit 
advies wordt uiteindelijk voorgelegd aan de heer Esselink. 
Tijdens de informatiebijeenkomst, die van ongeveer 16.00 – 20.00 uur zal duren, zal de aannemer 
aanwezig zijn. Daarnaast zijn er medewerkers van Woonservice IJsselland en zijn er tekeningen en 
bouwmaterialen beschikbaar. 
 
10. Datum volgende vergadering 
 
Deze is in principe gepland voor 26 september 2018. Mochten er in de tussentijd belangrijke 
ontwikkelingen zijn dan wordt er uiteraard een extra overleg ingepland en ontvangt u hiervoor een 
uitnodiging.  
 
11. Rondvraag 
 
De heer Bulte vraagt of de firma Nijhuis zich heeft teruggetrokken. De heer Droste antwoordt dat dit 
vanwege budgettaire redenen inderdaad gebeurd is.  
De heer Bulte vraagt of eengezinswoningen mogen worden bewoond door 1 of 2 
persoonshuishoudens. De heer Droste antwoordt dat dit mag, huishoudgrootte is geen criterium bij de 
toewijzing van woningen. 
De heer Ter Welle wil graag weten hoe de contacten zijn met de overige bewoners uit de 
sloopwoningen. Er blijkt weinig contact onderling te zijn en er komen weinig vragen van bewoners die 
geen lid zijn van de bewonerscommissie. Dit verschilt overigens wel per straat. Mevrouw Vree merkt 
op dat de nieuwsbrief mogelijk te moeilijk leesbaar is voor bewoners en dat er te weinig huisbezoeken 
gedaan worden. De heer Droste antwoordt dat 1-op-1 contact goed en belangrijk is en dat dit waar 
mogelijk gedaan wordt. Het is echter niet mogelijk gezien de grootte van de organisatie om dit vaker te 
doen. 
De heer Hartjes heeft vragen over de bewoning van de Magnolialaan 57. Hij geeft aan dat hier zelden 
iemand is en dat er alleen ’s avonds mensen aanwezig zijn, die na een kort verblijf in de woning weer 
vertrekken. De heer Droste belooft dat hier naar gekeken wordt. 
Mevrouw Vree meldt dat er mensen zijn die nog sleutels hebben van leegstaande woningen. De heer 
Droste vertelt dat er 1 incident is geweest bij een woning in de Asterstraat, dit is opgelost. Mochten 
zich meer incidenten voordoen dan kan dit bij WIJ gemeld worden waarna het wordt afgehandeld.  
 
8. Presentatie aanbiedingen Reinbouw, Klaassen en Optimum Plus / beoordeling 
aanbiedingen 
 
De heer Ter Welle laat kort alle aanbiedingen zien. Daarna liggen tekeningen en informatie ter inzage 
voor alle leden van de bewonerscommissie.  


